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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 28 januari 2024 
Aanwezig : Gerard, Herman, Stefan, Han, Jolanthe en Chris 
Afwezig : Jac   
 
Opening 
De voorzitter, Gerard, opent de vergadering.  
 
1. Vastelling verslag 4 november 2023 
Herman mist in het verslag van het bezoek van wethouder Verroen dat het bedrijf 
Stoutjesdijk het onderzoek naar de riolering uitvoert. Gemeente heeft brief gestuurd dat 
hemelwater niet meer op de riolering mag geloosd mag worden. 
Nieuwe penningmeester is nog niet gevonden. We gaan verder op zoek. 
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Geen berichten ingekomen. 
 
3. Buurtborrel 
Ongeveer 15 personen aangemeld. Drie afmeldingen. Eén consumptie wordt aangeboden. 
Voor donaties zijn formulieren met QR code geprint. 
 
4. Actualiseren website 
Han heeft deze geactualiseerd. Historie Heimolen staat erop. Gerard overhandigt 
pennendoosje met cadeaubon aan de maker van het stuk. Op de website komt een 
fotohoek, zodat buurtbewoners foto’s kunnen insturen met mooie plaatjes van onze buurt. 
Er is geen specifieke wijkagent meer voor ons buurtschap. Gerard zal hier aandacht voor 
vragen bij de gemeente. Han vraagt nogmaals om input voor de diverse onderwerpen aan de 
leden. Han brengt aantal bezoeken op website in beeld. In volgend overleg zal agendapunt 
“omgaan met sociale media” erop gezet worden. 
  
5. Toekomst TNO terrein 
Niets te melden. Er komen geen berichten over binnen bij ons.  
 
6. AED vervolg 
Gerard schetst de aanleiding voor de aanschaf van nog één AED. Hiervoor heeft het 
Meeussenfonds een subsidie toegezegd. Offerte Medisol is aangevraagd en doorgestuurd 
naar de persoon die bereid is een AED aan te schaffen. Die zal de AED bestellen en de 
subsidie komt ten goede aan deze AED. De andere AED aan het Zandven/Nieuwbaan moet 
nog geplaatst worden. Hierop wordt actie ondernomen. Er is een email uitgedaan om te 
peilen wie een AED kan en wil bedienen en hiervoor oproepbaar wil zijn. Hierop zijn drie 
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reacties gekomen. Jolanthe doet nog een appje uit, met reactietermijn voor 1 maart.  
 
7. Rondvraag 
Stefan geeft aan dat vliegbewegingen op vliegbasis Woensdrecht zullen toenemen, zo heeft 
hij gehoord tijdens bijeenkomst van Samen in de regio. Aan de paddenpoel in de 
Nieuwebaan zal verder niets gebeuren.  
Gerard refereert nog aan de afscheidsavond voor Sylvia. Was erg gezellig en werd door 
Sylvia erg gewaardeerd.  
Krantenartikel over meerjarenplanning: wethouder Verroen ondersteunt onze opmerkingen 
hierover. 
Vergunningaanvraag thermal radarmast: is ons niet bekend wat dit inhoudt. Chris vraagt dit 
na bij gemeente.  
 
8. Actielijst 
Is aangepast. 
 
9. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering op 16 maart om 09.30 uur. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 14.40 uur. 


